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Partijgenoten !

Er is de afgelopen tijd weer een hoop in politiek Leidschendam-Voorburg. We vertellen je 
graag met welke onderwerpen we ons hebben beziggehouden. Op woensdag 26 juni  praten 
we je graag persoonlijk bij tijdens een bijeenkomst op Swaensteyn, vanaf 19.30u!

Wil je ook via Whatsapp op de hoogte gehouden worden? Wordt dan lid van de PvdA LV app, via 
deze link: https://chat.whatsapp.com/LcZlmHLVf0NBc4CunvDsDd

En heb je ideeën voor bestuur of fractie, wil je meedoen met activiteiten of op een andere manier 
bijdragen aan de partij? Neem dan contact op! Dat kan via voorburg@pvda.nl. 

Folkert Buis, afdelingsvoorzitter
Jochem Streefkerk, fractievoorzitter

https://chat.whatsapp.com/LcZlmHLVf0NBc4CunvDsDd
mailto:voorburg@pvda.nl


prioriteiten voor een groen l-v

In de afgelopen maanden zijn we als PvdA hard aan de slag 
gegaan voor een sociaal en duurzaam klimaatbeleid in onze 
gemeente. In februari zijn we op de markt in gesprek gegaan 
met  inwoners over hun plannen voor een duurzamere 
gemeente. Mensen zijn positief over verduurzaming, maar 
maken zich wel zorgen over de betaalbaarheid. 

Bij het uitwerken van de lokale duurzaamheidsplannen van 
het college in de komende maanden zet de PvdA daarom in 
op een drie prioriteiten.

1) Concrete afspraken over het verduurzamen van sociale 
huurwoningen. Dat is goed voor het milieu en het leidt tot 
lagere woonlasten. 

2) Het betrekken van inwoners bij de uitwerking van de 
duurzaamheidsplannen voor hun wijk. 

3) Het verduurzamen van gemeentelijke gebouwen met 
zonnepanelen en isolatie. De gemeente heeft immers zelf 
een voorbeeldrol. 

Meer weten? Neem contact op met @Matthijs.

mailto:MWillemse-Jacobson@lv.nl?subject=Rode%20Nieuwsbrief:%20Groen%20Leidschendam-Voorburg


Huisartsenpost in de gemeente!

Het is gelukt! Per 1 juli 2019 hebben we weer een huisartsenpost in 
Leidschendam-Voorburg. Over de vestiging van de huisartsenpost was lange tijd 
veel onduidelijkheid. In maart ontvingen we het verrassende nieuws dat de 
huisartsenpost verhuist voor in ieder geval een jaar naar het HMC Antoniushove. 

Begin dit jaar werd duidelijk dat het Haaglanden Medisch Centrum  (HMC) 
voornemens was drastische maatregelen te nemen op het gebied van hun 
ziekenhuiszorg. Voor locatie Antoniushove dreigde sluiting en de spoedeisende hulp 
voor alle locaties zou worden ondergebracht in het Westeinde. De PvdA-fractie pleitte 
voor ten minste de vestiging van een huisartsenpost in Leidschendam-Voorburg om 
zo de zekerheid van zorg voor onze inwoners te garanderen.  Dat is dus voor het 
komende jaar inderdaad veiliggesteld.

Hadoks/SMASH onderzoekt ook hoe een permanente huisartsenpost in onze 
gemeente kan worden gerealiseerd. Locatie Koningin Julianalaan 44 (de huidige 
gezondheidswinkel) wordt hiervoor ook onder de loep genomen. 

Meer weten? Neem contact op met @Sangita.

mailto:srpaltansing@leidschendam-voorburg.nl?subject=Rode%20Nieuwsflits:%20Huisartsenpost


Interview delroy blokland (klik)

https://www.hetkrantje-online.nl/nieuws/actueel/97725/-raadslid-van-nu-delroy-blokland-zet-zich-in-voor-minder-bedeelden


Bereikbaarheid:  “Bridging the gap”
Het houdt de gemoederen al jaren bezig. De bereikbaarheid van het Damcentrum. 
Wel of geen brug, selectieve toegang. Of een combinatie van beiden? En wat is 
selectieve toegang dan en voor wie? Welk besluit er ook wordt genomen, elke variant 
heeft verstrekkende gevolgen. En dat was duidelijk. 

De publieke tribune van de raadszaal zat op 19 juni vol met bewoners, ondernemers 
en belangengroepen uit het Damcentrum en de omliggende wijken die vol vuur hun 
visie met ons deelden op de resultaten van het langverwachte verkeersonderzoek en, 
niet geheel onbelangrijk, hun beleving van het gebied op dit moment. Bekijk de 
bijdrage van Delroy Blokland hier.
Voor de PvdA vergt een dergelijk verstrekkend besluit een zorgvuldige afweging. Wij 
steunen het college om deze afweging te maken. Het onderzoek is helder: een brug 
heeft negatieve effecten op de verkeersbewegingen en selectieve toegang is 
noodzakelijk om tot een acceptabele doorstroming te komen. In de uiteindelijke 
besluitvorming zullen wij een afweging maken waarin de maatschappelijke belangen 
centraal staan: de bereikbaarheid Damcentrum voor bewoners, ondernemers en 
bezoekers, leefbaarheid van de wijken met aandacht voor de luchtkwaliteit en last but 
not least willen we het beste alternatief tegen zo laag mogelijke kosten. Voor het 
kerstreces moet er een definitief besluit zijn genomen.
Meer weten? Neem contact op met @Delroy.

sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=81aabd16-52ee-4ebe-a377-32ea73dfe5e1&offsets=2019-06-19T19:22:22.339Z,2019-06-19T19:32:26.774Z
mailto:DA.Blokland@leidschendam-voorburg.nl?subject=Rode%20Nieuwsflits:%20Bereikbaarheid%20Demcentrum


Onderwijs en ontwikkeling
De gemeenteraad debatteerde in mei over de gezamenlijke inzet van de gemeente 
en lokale aanbieders van onderwijs en opvang in de komende jaren. 
De fractie stelde vragen over de inzet van de wethouder ten aanzien van 

(i) de aansluiting tussen passend onderwijs en jeugdhulp;

(ii) het faciliteren van huisvesting voor doorlopende leerlijnen in IKC’s en 
tienerscholen; en,

(iii) het verzorgen van een regierol, onder meer op het tegengaan van 
versnippering op het gebied van voor- en vroegschoolse educatie.

De wethouder heeft toegezegd om aan alledrie de onderwerpen expliciet aandacht 
te besteden. Dat komt in volgende gesprekken aan de orde, over het jaarverslag van 
de afdeling Leerplicht en rondom de nieuwe huisvestingsplannen voor het onderwijs 
die nu worden opgesteld.

Meer weten? Neem contact op met @Jochem.

http://www.jstreefkerk.nl/?p=1165
mailto:JStreefkerk@lv.nl?subject=Rode%20Nieuwsflits:%20Onderwijs%20en%20ontwikkeling


LhbTqi-beleid gepresenteerd

De afgelopen maanden is door onze eigen wethouder het actieprogramma LHBTQI-

beleid gepresenteerd. De PvdA is blij met dit plan, dat een uitwerking is van een 

eerdere motie van de PvdA. In het plan is onder meer aandacht voor meer 

voorlichting over seksuele diversiteit op scholen en in de sport en voor een veilige 

woonomgeving voor roze ouderen.

Meer weten? Neem contact op met @Matthijs of @Nadine.

mailto:MWillemse-Jacobson@lv.nl?subject=Rode%20Nieuwsbrief:%20Groen%20Leidschendam-Voorburg
mailto:n.stemerdink@leidschendam-voorburg.nl?subject=Rode%20Nieuwsflits:%20LHBTQI-beleid


De herontwikkeling van Overgoo in Leidschendam van bedrijventerrein tot een nieuwe woonwijk 
met een mix van werken, wonen en recreëren biedt volop kansen om betaalbare woningbouw te 
realiseren. Zowel landelijk als lokaal is er een groot tekort aan betaalbare woningen. 
De fractie heeft daarom bij de vaststelling van de ontwikkelvisie een motie ingediend om te 
onderzoeken of er juist op de locatie van Overgoo meer sociale woningbouw dan de gestelde 
30% kan worden gerealiseerd. Deze motie is aangenomen!  De wethouder rapporteert hierover 
terug aan de gemeenteraad en was optimistisch dat er inderdaad meer dan 30% sociaal kan 
worden gebouwd.

Meer weten? Neem contact op met @Sangita.

mailto:srpaltansing@leidschendam-voorburg.nl?subject=Rode%20Nieuwsflits:%20Overgoo


contact

Fractie

Jochem Streefkerk (JStreefkerk@lv.nl)

Sangita Paltansing (SRPaltansing@lv.nl)

Delroy Blokland (DA.Blokland@lv.nl)

Matthijs Willemse-Jacobson
(MWillemse-Jacobson@lv.nl)

Coen van Hoogdalem (CvHoogdalem@lv.nl)

Bestuur

Folkert Buis

Jac Wolters

Michel van der Holst

Wethouder

Nadine Stemerdink

Altijd up-to-date zijn? Volg ons ook op:

Twitter: @PvdALdmVbg

Facebook: @PvdALV

leidschendamvoorburg.pvda.nl

voorburg@pvda.nl
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